
V Y D Á V Á  O B E C N Í  Ú Ř A D  B O H U S L A V I C E

Měsíčník, odp. red. Bohumil Kutina, tel.: 602 275 860,
e-mail: starosta@bohuslavice.com,  www.bohuslavice.com,

reg. číslo MK ČR 14461, vyšlo dne 18.12. 2008 v počtu 300 výtisků

Ze zastupitelstva
Zápis
ze schůze zastupitelstva obce, konané dne

24.11.2008 ve 20.00hod v kanceláři starosty
Obecního úřadu v Bohuslavicích – 9.schůze od
počátku roku.
Program:
1. Zahájení a kontrola zápisu z minulého
zasedání
2. Uzavření smlouvy o nájmu  s MUDr. L
Javorským a MUDr. Kučerovou
3. Pravidla rozpočtového provizoria
4. Žádost o příspěvek na hokejový turnaj
5. Žádost o příspěvek na sociální služby
6. Žádost o příspěvek katolické církvi
7. Žádost o poskytnutí spolupráce (firma dere-
des s.r.o.)
8. Stanovení finanční spoluúčasti občanů na
kanalizaci
9. Přidělení bytu čp. 295
10. Rozpočtové změny
11. Ostatní záležitosti obce 

1. Zahájení a kontrola zápisu z minulého
zasedání

Starosta zahájil schůzi ve 20.00 hodin, přivítal
přítomné, konstatoval, že je přítomno všech 11
členů, tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné.

Dále určil ověřovatele zápisu: pí Martinu
Přibylovou  a  p.Petra králíčka

Návrhovou komisi: p. Milana Chmelíka a pí
Helenu Krupičkovou

Přečetl navržený program dnešní schůze, který
byl schválen 11 hlasy přítomných.

Zápis z minulého zasedání byl vyložen k
nahlédnutí na obecním úřadu a nebyly proti  němu
vzneseny žádné námitky, a tudíž se považuje za
schválený. 

Kontrola usnesení z min. zasedání:  úkol pro p.
starostu  - sestavit smlouvu pro p. Částku

Smlouva  na p. Částku na provádění kontrol
stavu lesních porostů v majetku Obce Bohuslavic
byla vzata na vědomí  všemi 11 hlasy přítomných

2. Uzavření smlouvy o nájmu  s MUDr. L
Javorským a MUDr. Kučerovou

Zastupitelstvo schvaluje uzavřené smlouvy o
nájmu  nebytových prostor ve zdravotním
středisku v Bohuslavicích s MUDr. L Javorským
a MUDr. Kučerovou všemi 11 hlasy přítomných

3. Pravidla rozpočtového provizoria
Zastupitelstvo schvaluje pravidla rozpočtového

provizoria viz  přílohy všemi 11 hlasy přítomných
4. Žádost o příspěvek na hokejový turnaj
Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí příspěvku

na účast v hokejovém turnaji ve výši 25 000,-Kč
pro Mariana Novotného trvalým bydlištěm v
Bohuslavicích nad Metují čp.331, narozeného
26.7.1998 všemi 11 hlasy přítomných

(ukládá p. starostovi vypracovat smlouvu,

upravující podmínky na účasti  na hokejovém tur-
naji)

5. Žádost o příspěvek na sociální služby
Zastupitelstvo zamítá žádost o příspěvek na

sociální služby firmě  „Společné cesty“  o.s. všemi
11 hlasy přítomných.

6. Žádost o příspěvek katolické církvi
Zastupitelstvo schvaluje žádost o příspěvek

Katolické církvi ve výši 25 000,-Kč na opravy
Katolického kostela a zvonice  všemi 11 hlasy pří-
tomných

7. Žádost o poskytnutí spolupráce(firma deredes
s.r.o.)

Zastupitelstvo schvaluje propůjčení prostor
(obřadní síň) firmě deredes s.r.o pro besedy s
občany všemi 11 hlasy přítomných

8. Stanovení finanční spoluúčasti občanů na
kanalizaci

Zastupitelstvo schvaluje příspěvek na kanalizaci
5000,-Kč na každou připojenou nemovitost všemi
11 hlasy přítomných

9. Přidělení bytu čp. 295
Zastupitelstvo schvaluje přidělení bytu čp. 295

p. Praxovi  všemi 11 hlasy přítomných
10. Rozpočtové změny
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové změny viz

příloha  všemi 11 hlasy přítomných
11. Ostatní záležitosti obce 
- provest šetření, na kterých místech je třeba

doplnit hlásiče - ZO bere na vědomí  všemi 11
hlasy přítomných  

- oznámit  občanům adventní koncert, který se
bude konat 19.12.2008 -  ZO bere na vědomí
všemi 11 hlasy          přítomných  

Zápis
ze schůze zastupitelstva obce, konané dne

15.12.2008 ve 20.00 hodin v kanceláři starosty
Obecního úřadu v Bohuslavicích – 10. schůze od
počátku roku.
Program:
1. Zahájení a kontrola zápisu z minulého
zasedání
2. Informace Policie ČR
3. Nabídka na pronájem pozemků
4. Vyhláška 2/2008 o poplatku za odvoz odpadů
5. Žádost evangelické církve o příspěvek na rok
2008 a 2009
6. Snížení úhrady za používání ordinací lékařů
7. Schválení výše úvěru na vybudování kanal-
izace
8. Ostatní záležitosti obce ( parcely za Dřevot-
varem, zvyšování cen odpadů)

1. Zahájení a kontrola zápisu z minulého
zasedání

Starosta zahájil schůzi ve 20.00 hodin, konsta-
toval, že je přítomno 10 členů z jedenácti, tudíž je
zastupitelstvo usnášeníschopné. Určil ověřovatele

zápisu: pí. Pultarová a p. Syrovátko a návrhovou
komisi: p. Macek a p. Hronovský.

Úkoly z minulého zasedání dne 24.11.2008
byly splněny.

Starosta navrhl program dnešní schůze – bod č.
2 se ruší, zástupci Policie ČR telefonicky
oznámili, že se nedostaví. 

Usnesení z minulé schůze i program dnešní
schůze zastupitelstvo  schvaluje všemi 10 hlasy
přítomných.

2. Nabídka na pronájem pozemků   
ZO schvaluje pokračování v jednání o nabídce

k pronájmu pozemků s firmou Europecon  s.r.o.
vyplněním dotazníku na internetu – všemi 10
hlasy přítomných.

3. Vyhláška č. 2/2008 o poplatku za odvoz
odpadů

ZO schvaluje Vyhlášku Obce Bohuslavice o
místním poplatku za provoz systému shro-
mažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a
odstraňování komunálního odpadu – 6 pro (
Chmelík, Hronovský, Kutina, Hladíková,
Syrovátko, Pultarová),  2 proti ( Macek,
Krupičková), 2 se zdrželi ( Králíček, Čepelka).

4. Žádost evangelické církve o příspěvek na rok
2009

ZO bere na vědomí žádost cirkve Českobratrské
evangelické ve výši 25.000,- Kč na vnitřní výmal-
bu a pořízení nových kamen v evangelické škole
v Bohuslavicích, konečné rozhodnutí bude
vydáno až po schválení rozpočtu na rok 2009 . 

4.  Snížení úhrady za používání ordinací
lékařů 

Vzhledem k tomu, že lékařům i dalším nájem-
cům prostor ve zdravotním středisku jsou přeúč-
továvány pouze skutečné náklady na provoz
zdravotního střediska, ZO zamítá všemi 10 hlasy
přítomných  snížení úhrady za používání ordinací
ve zdravotním středisku.

5. Schválení výše úvěru na vybudování kanal-
izace

Již dříve byl schválen úvěr ve výši 10 milionů
korun. Vzhledem k tomu, že kanalizace bude
vybudována v celé obci,  ZO  schvaluje    přijetí
úvěru od Poštovní banky na výstavbu kanalizace a
ČOV v obci  až do výše 15 milionů Kč – 9 hlasů
pro, 1 se zdržel ( Hronovský).

6. Ostatní záležitosti obce
Pozemky za dřevotvarem – pokud nebudou

vybudovány inženýrské sítě, mají tyto pozemky
pro zájemce o výstavbu malou cenu.

Ceny za svoz odpadů se budou nadále zvyšovat.
ZO ukládá starostovi, aby ve zpravodaji infor-
moval občany o skutečných nákladech na svoz
odpadů.

7. Závěr
Pan starosta poděkoval přítomným za  celoroční

práci a ukončil schůzi ve 22.00 hodin.

ZPRAVODAJ
OBCE BOHUSLAVICE 11-12

2008



Upozorňujeme občany, že v prosinci obecní zastupitelstvo schválilo
níže uvedenou vyhlášku o místním poplatku za provoz systému shro-

mažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování
komunálních odpadů

Obecně závazná vyhláška č. 2/2008 obce Bohuslavice o místním
poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění,

využívání a odstraňování komunálních odpadů

Zastupitelstvo obce Bohuslavice se na svém zasedání dne 15. 12. 2008 usneslo vydat na zák-
ladě § 14. odst. 2 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, a
v souladu s § 10 a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) tuto
obecně závaznou vyhlášku:

Článek 1 Základní ustanovení
1) Obec Bohuslavice zavádí touto vyhláškou místní poplatek za provoz systému shro-

mažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů (dále jen
„poplatek“.

2) Správu poplatku provádí obecní úřad obce Bohuslavice.
Článek 2 Poplatník

Poplatníkem je:
a) fyzická osoba, která má v obci trvalý pobyt, za domácnost může být poplatek odveden

společným zástupcem, za rodinný nebo bytový dům vlastníkem nebo správcem; tyto osoby jsou
povinny obci oznámit jména a data narození, za které poplatek odvádějí a to 

b) fyzická osoba, která má ve vlastnictví stavbu určenou nebo sloužící k individuální rekreaci,
ve které není hlášena k trvalému pobytu žádná fyzická osoba; má-li k této stavbě vlastnické
právo více osob, jsou povinny platit poplatek společně a nerozdílně

Článek 3 Sazba poplatku
Sazbu poplatku pro poplatníka činí 500 Kč a je tvořena :
a) částkou 250,- Kč za osobu a kalendářní rok, 
b) částkou 250,- Kč za osobu a kalendářní rok stanovenou na základě skutečných nák-

ladů obce za předchozí rok na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu, viz. příloha č. 1
této obecně závazné vyhlášky.

Článek 4 Splatnost poplatku
1. Poplatek se platí bez vyměření a je splatný: 
a) najednou, nejpozději do 30. června příslušného kalendářního roku 

Článek 5 Placení poplatku
1.  Poplatník může poplatek zaplatit případně prostřednictvím zástupce 

2.  Poplatek bude hrazen poštovní poukázkou vydanou správcem poplatku nebo hotově
v pokladně správce poplatku nebo na bankovní účet správce poplatku. 

Článek 6 Společná a závěrečná ustanovení
1. Nebude-li poplatek zaplacen včas nebo ve správné výši, vyměří správce poplatku poplatek

platebním výměrem a může zvýšit včas nezaplacené poplatky až na trojnásobek.
2. Nesplní-li poplatník svou poplatkovou nebo oznamovací povinnost podle této obecně

závazné vyhlášky, lze dlužné poplatky vyměřit do tří let od konce kalendářního roku, ve kterém
tato povinnost vznikla.

3. V řízení ve věcech poplatku stanoveného touto vyhláškou platí zvláštní zákon, 2) pokud
zákon č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, nestanoví jinak.
4. V případě změny místa trvalého pobytu nebo změny vlastnictví stavby, která je určena

nebo slouží k individuální rekreaci v průběhu kalendářního roku, se uhradí poplatek v poměrné
výši, která odpovídá počtu kalendářních měsíců pobytu nebo vlastnictví stavby v příslušném
kalendářním roce. Dojde-li ke změně v průběhu kalendářního měsíce, je pro stanovení počtu
měsíců rozhodný stav na konci měsíce.

Článek 7 Účinnost
Tato obecně závazná vyhláška nabývá účinnosti dnem 1. 1. 2009. Tímto dnem zároveň končí

platnost vyhlášky 7/2001 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru,
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.

Příloha č. 1
k obecně závazné vyhlášce Obce Bohuslavice č. 2 /2008 o místním poplatku za

provoz systému shromažďování sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování
komunálních odpadů
Propočet skutečných nákladů na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu za rok
2007
Náklady za sběr a svoz netříděnéhokomunálního odpadu za rok 2007   581 573,50 Kč
Počet obyvatel Bohuslavic k 31. 12. 2007 1005 osob

Náklady na jednoho obyvatele
581 573,50  :  1005 = 578 Kč

Bude krize?
Fotbalista Nedvěd říká, že krize nastane, až si neb-

ude moci koupit slipy za 250000 v přepočtu korun. Pro
Kurnikovovou je krize, když jí neprodají šaty okamžitě
za 180 000 dolarů. Nedávno jsem zaslechl na auto-
busové zastávce asi dva desetileté usmrkance (kluka
s holkou) jak mají debilní rodiče, protože si teď mohou
telefonovat pouze asi hodinu denně a vymlouvají se,
že raději šetří kvůli krizi. Což kvitovala ona dívenka
slovy, že její máma je taky kráva, a co je jí do toho, že
nemá ta kráva peníze, když si chce s někým přes
mobil povídat! Zastávka včetně lidí zírali....

Pokud tedy správně nedefinujeme to, co se nyní
děje, dostaneme se k těmto usmrkancům, nebo stávk-
ou vyhrožujícím Sobotkům a Duškům, které nezajímá,
že nejsou peníze. Ale zadlužené dráhy je chtějí včetně
zvýšených mezd a Sobotka by opět rozdal, co nemá. 

Blíží se do České republiky krize? 
Ne, protože skutečná krize vychází z obrovských

dluhů, je provázena katastrofální situací rodin bez
možnosti sehnat jídlo, demonstrace na život a na smrt
jako v Argentině. A takováto krize skutečně a jednoz-
načně České republice nehrozí. Byť se Sobotka z
ČSSD snažil, seč mohl a největší sekeru do futra 300
miliard jsme zasekli díky jeho osobě plus jeho komité-
tu, nebyl tam tak dlouho, aby nás dostal na úroveň
Itálie, Francie či Německa. To ani nemluvě o
Maďarsku, Polsku apod.. Maďarsko je kvůli
maďarským Štěchům a Duškům před bankrotem ste-
jně jako Argentina, kde navíc vyděračské odbory
popouzely k násilí a mrtví už tam také byli. Ne, takové-
to krize se bát nemusíme, byť Štěch, Dušek, Rath a
Paroubek opět vzývají lid do zbraně a žádají celostátní
zastavení života na leden, i kdybychom měli chcíp-
nout!

Co nám hrozí? 
Periodický pokles. Periodický pokles bude. Bude

bohužel větší, protože v dobách tučných socialistická
strana neodložila peníze na horší časy a naopak
akcelerovala dluh. Dnes jenom na úroky pošleme 50
miliard. Jak by se hodily! Hodně lidem poklesne životní
úroveň. Lidé budou ve větší míře závislí na sociálních
dávkách. Na druhou stranu s hazardéry a zabijáky v
autobusech, kamiónech či služebních autech se
zaměstnavatelé budou moci rozloučit. Lidé na práci
budou. Klesne nenávist k cizincům, protože sem nebu-
dou chodit v zástupech, ale jednotlivě. Šoubyznys s
miliónovými platy Novotných a Leošů Marešů zarazí
nesmyslné plýtvání. Silikónové filmové šlapky zmenší
odběr chemikálií zároveň s dodávkami speciálních pří-
platků za oblečení. Byty začínají být přebytkové a
klesá cena včetně ceny pronájmů. Přeplácení
čutálisté, hokejisté, bezdiváčtí golfisté si zreální příjmy.
Maledivy a Bahamy zruší linku do České republiky....
Samá pozitiva....

Periodický pokles je normální čistící proces tržní
společnosti. Je pravdou, že někteří jednotlivci, kteří
neodhadnou své síly, na tom budou dočasně špatně.
(Pokud se naprosto nevymkli realitě a budou na tom
katastrofálně). Samozřejmě se nás to týká. Ale naše
banky jsou zdravé, máme dobrý bankovní zákon a rel-
ativně ještě malý dluh. Máme i dokonce překvapivě
dobré vedení ČNB. A ač najednou milujeme
oranžovou a Paroubka, jsme šťastni, že teď nejsou ve
vládě. Nic nenasvědčuje tomu, že bychom měli
propadnout panice. A vzhledem k tomu, že u nás nes-
tačily investiční fondy najít spojení na socialistickou
vládu jako v ty v USA na Clintona, katastrofický scénář
není na místě. Kupujme české zboží, pokud je
dobré. Upřednostňujme ho. Dáváme tím práci sami
sobě. Vzhledem k neexistenci šíleně ztrátových
investičních bank začne pokles (už začal) pouze
založený na poklesu nákupů na západě, tudíž se
zpožděním, ale první vzestup kterékoliv země nás
bude akcelerovat, je předpoklad, že sice pokles bude,
ale časově daleko kratší, než v západních státech, o
Maďarsku, Polsku či Ukrajině ani nemluvě... Prostě
později začíná, dříve či stejně skončí. AK



účast dvou hlídek na ZHV, za výtvarnou soutěž
PO očima dětí, za vedení kroniky apod.).
Vítězem se stává družstvo s nejvyšším počtem
získaných bodů. V této soutěži naši mladší žáci
získali 21 bodů a obsadili pěkné 3.místo.
Zvítězili ml. žáci z Velichovek – 26 bodů,
2.místo obsadili ml. žáci z Jasenné – 24. bodů. 

Třetí hodnocenou celoroční soutěží
byl Pohár starosty OSH Náchod. Pořadí
celkového hodnocení tohoto poháru vzniká
sečtením konečného pořadí v Poháru OORM a
konečného pořadí v hodnocení aktivity. Tento
pohár získá kolektiv s nejnižším součtem těchto
dvou umístění. Zde vítězství našim ml. žákům
uniklo jen o vlásek, o jeden bodík skončili na
2.místě. I toto 2.místo je pro naše nejmladší také
velkým úspěchem.

O zisk Poháru OORM se zasloužili –
zleva: Aneta Rydlová, Kateřina Zítková, Michal
Čepelka, Adam Čuda, Dominik Netolický,
Lucie Gavláková, Barbora Doležalová a Klára
Petříková, (chybí Jaromír Hladík a Marián
Novotný).  

F O T O č. 2861
Pro informaci umístění kolektivů okrsku

Nové Město n. M.:
Pohár OORM: 
1. Bohuslavice              23 bodů
17. Nové Město n. M.   208 bodů
24. Nahořany                294 bodů
26. Vrchoviny               303 bodů
29. Šonov                      360 bodů
29. Přibyslav                 360 bodů 

Hodnocení aktivity:    
3. Bohuslavice             21 bodů
15. Nové Město n.M.    13 bodů
25. Nahořany                  7 bodů
26. Šonov                       6 bodů
27. Vrchoviny                4 body
29. Přibyslav                  4 body

Pohár starosty OSH:   
2. Bohuslavice              4 body
17. Nové Město n.M.    32 bodů
25. Nahořany                49 bodů
26. Vrchoviny               53 bodů
27. Šonov                      55 bodů
29. Přibyslav                 58 bodů

A nyní nahlédneme do výsledků
našich starších žáků. Starší žáci se letos z důvo-
du malého počtu členů zúčastnili pouze tří
započítávaných soutěží, což se projevilo v
konečných výsledkových listinách. V Poháru
OORM obsadil náš kolektiv 23.místo se
součtem 261 bodů (neúčast na soutěži = 46
bodů). V hodnocení aktivity obsadil s12 body
19. místo a v Poháru starosty OSH Náchod se
součtem 42 bodů 21.místo.

Opět umístění kolektivů okrsku Nové
Město n.M.:
Pohár OORM:           
3. Nové Město n.M.      35 bodů
14. Šonov                       173 bodů
21. Vrchoviny                227 bodů
23. Bohuslavice              261 bodů
23. Přibyslav                  261 bodů

Co jste hasiči?

V min-
ulém
čísle

zpravodaje jsem
Vám slíbil, že se

příště dozvíte, jak se naši mladší žáci celkově
umístili v Poháru OORM okresu Náchod po
poslední letošní soutěži v Mezilesí. Někteří z
Vás to již víte, pro ostatní to bude třeba přek-
vapení. Nejprve ale malé vysvětlení, co zkratka
OORM znamená a jak se tato celoroční soutěž
hodnotí. OORM = Okresní odborná rada
mládeže. Do tohoto poháru se započítávají body
za jednotlivá umístění z předem vybraných
soutěží v průběhu celého roku (včetně soutěže o
Pohár starosty obce Bohuslavice). Pokud se
kolektiv některé z těchto soutěží nezúčastní,
budou mu připsány body za poslední místo (tzn.
tolik bodů, kolik je evidovaných kolektivů, v
našem případě 45). V celkovém vyhodnocení
poháru se každému kolektivu škrtá jeden
nejhorší výsledek. Pohár OORM okresu Náchod
získá kolektiv, který bude mít nejnižší celkový
součet bodů za umístění v jednotlivých
pohárových soutěžích. 

A jak si tedy v letošním roce vedli naši
mladší žáci. Nejdříve Vám musím oznámit, že
mimo jiné absolvovali všech devět pohárových
soutěží, na žádné soutěži tedy nechyběli.
Nejprve se letos zúčastnili Hasičského trojboje v
Broumově a do tabulky získali čtyři body za 4.
místo. Následovaly Rožnovský pohár v ZHV a
Běloveský pohár v disciplínách CTIF – zisk po
dvou bodech za 2. místa. Poté se zúčastnili
Šonovského poháru v ZHV, kde skončili na
4.místě. Do tabulky ale získali tři body, protože
zvítězilo družstvo z Hřibojed. Toto družstvo je
z okresu Trutnov, tudíž v našem okrese není
hodnoceno. Dalšími soutěžemi byly Pohár SDH
Nízká Srbska – pět bodů za 5. místo a
Bohdašínský pohár – jeden bod za vítězství.
Následovala soutěž na domácí půdě – Pohár
starosty SDH Bohuslavice, zisk tří bodů za
3.místo. Předposlední byla soutěž v Hronově. V
Hronovském poháru naši mladší žáci získali též
tři body za 3.místo. Poslední soutěží byl ZHV v
Mezilesí. Výsledkem bylo 8.místo a zisk pěti
bodů (před našim družstvem se opět umístila tři
družstva z okresu Trutnov). Sečtením všech
získaných bodů a odečtením bodů za nejhorší
umístění dostaneme výsledek dvacet tři. Nyní
Vám již mohu prozradit, že tento konečný
součet bodů našim mladším žákům zajistil
vítězství v Poháru OORM okresu Náchod v
roce 2008. Náš kolektiv zvítězil s velkým
náskokem, neboť kolegové z Velichovek, kteří
skončili na 2.místě získali 41 bodů. Třetí kolek-
tiv z Meziměstí získal bodů 75. Náš kolektiv
tím tak dosáhl historického úspěchu.

Mladší žáci si také úspěšně vedli v
hodnocení aktivity. Jde o celoroční sledování
aktivity kolektivů mladých hasičů. Zde se sčítá-
vají body nejen za soutěže, ale také za různé
aktivity (např. za včasnou registraci kolektivů,
za včasné zaplacení členských příspěvků, za

27. Nahořany                 294 bodů
Hodnocení aktivity : 
1. Nové Město n.M.     23,5 bodů
16. Šonov                       15    bodů
19. Bohuslavice              12    bodů
25. Přibyslav                    8    bodů
27. Nahořany                    8    bodů
28. Vrchoviny                  7    bodů
Pohár starosty OSH:  
1. Nové Město n.M.     4 body1
5. Šonov                     30 bodů
21. Bohuslavice            42 bodů
24. Přibyslav                48 bodů
25. Vrchoviny              49 bodů
28. Nahořany               54 bodů                        

V sobotu 6.prosince se
konal XI. ročník hasičské soutěže tzv.
„Mikulášského klání“ ve Rtyni v Podkrkonoší.
Náš sbor zde reprezentovalo pouze družstvo
dorostenek (Michaela Bašová, Lucie Hladíková
a Renata Tláskalová) a své umění předvedlo ve
třech disciplínách:

rozvinutí hadice C na cíl, vázání uzlů a šplh
na laně. Naše družstvo ve své kategorii nemělo
žádné soupeřky a tak předem bylo jasné, kdo
zvítězí.

O týden později, v sobotu 13.pros-
ince náš sbor uspořádal Výroční valnou hro-
madu, která se konala v pohostinství U Ježků. 

Z Výroční valné hromady

foto  č. 2861

pokračování na str. 4
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SLOUPEK STAROSTY

Čtyřicetčtyři členů a třináct hostů bylo
nejprve seznámeno s činností mladých hasičů v
letošním roce, poté shlédlo jejich vystoupení v
podobě básní a scének s hasičskou tematikou.
Dále zhodnotili letošní rok ve svých zprávách
starosta, velitel a pokladník. Nechyběla také
zpráva revizní komise. Svůj projev též přednesl
delegát a velitel okrsku Nové Město nad Metují
Radek Rydlo. 

Příjemné prožití vánočních svátků,
dětem hodně dárečků pod stromečkem, hodně
zdraví, štěstí, spokojenosti a úspěchů v novém
roce Vám všem přeje

jménem SDH Bohuslavice a také jménem
svým

Karel Čepelka ml. 

pokračování ze str. 3
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a A      Na svém posledním zasedání zastupitelstvo obce schválilo
novou vyhlášku o poplatku za likvidaci odpadů. Důvodem k tomu
bylo to, že již po několik roků poplatek, který občané platili ve výši
250 Kč, nestačil ani na pokrytí poloviny nákladů na tyto služby. Podle
nové vyhlášky budce každý za likvidaci odpadů platit 500 Kč. V
loňském roce byly náklady jenom na odvoz komunálního odpadu 581
573 Kč (tj. 578 Kč na jednoho občana). K tomu je potřeba připočíst
ještě náklady na svoz tříděného odpadu, nebezpečného odpadu a nák-
lady na likvidaci odpadů ze zahrádek (trávy, větví, listí apod.).
Dostaneme se tak na částku přes 700 Kč na osobu. Jen pro zajímavost
- občané si nato, že odvážíme odpad ze zahrádek tak zvykli, že nám
někteří začali chystat k odvozu i hnůj od králíků. Podle nové vyh-
lášky bude tedy každý platí částku 500 Kč a více než 200 Kč bude za
každého občana doplácet obec. Podle informací, které mám se však v
dalších letech budou poplatky za skládkování odpadů zvyšovat až na
trojnásobek současné hodnoty, bude povinné kompostování všech
odpadů, u kterých je to možné atd. V této oblasti nás tak nečeká nic
pěkného. 

Jak jste jistě zaznamenali, pomalu se také začíná se stavbou
kanalizace. V zimních měsících se bude pracovat na „malých
stranách“, protože v této době se kvůli zimní údržbě pracovat na sil-
nicích I. a II. třídy nesmí. Také začne výstavba čistírny odpadních
vod, do které bude kanalizace napojena. V souvislosti s tím dochází,
zvláště kvůli počasí v poslední době, ke značnému znečištění komu-
nikací. Chápu, že je to pro občany nepříjemné ani já to nemám rád,
ale jsou to věci, které taková stavba vždycky přináší a tak to musíme
vydržet. Je zbytečné nadávat, jednou ke stavbě kanalizace muselo
dojít, čím později by to bylo, tím hůře. Buďme rádi, že to už budeme
mít za sebou a budeme se moci věnovat třeba tomu, aby se daly do
pořádku místní komunikace.

V současnosti také probíhá řízení o změně územního plánu
obce. V této změně jsou navrženy další parcely vhodné pro výstavbu
staveb pro bydlení. Nejvíce těchto parcel se nachází v oblasti na
stráni za mateřskou školou k Dolcům. To, zda tyto parcely bude
možné pro stavby rodinných domů využít, však mimo jiné také záleží
na ochotě jejich majitelů k prodeji těchto pozemků.  

S koncem roku se také
přicházejí Vánoce. S blížícími se
Vánoci nastává čas otevírání lid-
ských srdcí. Čas radosti, veselosti,
lásky, pokoje a míru.

Čas, kdy se snažíme alespoň
na malou chvíli představit a
zavzpomínat si na krásné chvíle,
které jsme prožili v tomto roce a
mnozí z nás si jistě vzpomenou i
na ty poslední vánoční svátky i na
své blízké, kteří jsou někde v
zahraničí, nebo již nejsou mezi
námi. Nyní se můžeme opět zamyslet nad kouzlem a atmosférou
vánočních svátků. Přitom se snažíme nezapomenout na své blízké,
přátele a známé, aby v tomto krásném čase nezůstal nikdo sám.

Dovolte mi proto, abych Vám – všem spoluobčanům popřál pří-
jemné svátky, štěstí, pokoj v duši a pevné zdraví v rodinách.

Zároveň Vám všem přeji, aby jste do Nového roku vykročili
šťastnou nohou a s optimismem. Jistě nás potkají krásné, ale i nepří-
jemné chvíle a okamžiky, neboť i to patří k životu. No, nezapomeňme
však na lidskost, toleranci, vzájemnou pomoc a porozumění.

Ještě jednou – šťastné a veselé Vánoce!

Inzerce
Chcete si přivydělat a máte trochu volného času?

Hledáme "paní" na hlídání pro tříletého syna.
Vhodné třeba pro babičku, maminku na mateřské, nebo zodpovědnou slečnu.

Ozvěte se, náš telefon: 774953349. Mail - 774953349@seznam.cz.

Vítání občánků
24. listopadu se na obením úřadě konalo další vítání nových občánků. Byli to: Vik-
torie Mrštilová (1), Marek Kačírek (2), Martina Šitinová (3) a Aneta Matoulová (z
obřadu se omluvili)
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